
 BO.0002.4.2022 

 

Protokół nr XLVIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 27 kwietnia 2022 r. 

 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono o godz. 13:17 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Piotr Niełacny  

10. Kacper Owczarski 

11. Marcin Piluch 

12. Adam Śpigiel  

13. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 12, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Komendy Powiatowej Policji w Wieruszowie. 



4. Sprawozdanie roczne z działalności Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieruszowie. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Wieruszowie; 

5) w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieruszowie; 

6) w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu; 

7) w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów przebiegu nowej linii kolejowej nr 

86 na odcinku Sieradz Północny – Kępno – Czernica Wrocławska – Wrocław Główny 

wskazanych przez Centralny Port Komunikacyjny sp. z o. o. przebiegających przez 

teren Gminy Wieruszów; 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie sesji. 

 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Komendy Powiatowej Policji w Wieruszowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni sprawozdanie roczne z działalności Komendy 

Powiatowej Policji w Wieruszowie za rok 2021 otrzymali pocztą mailową i zapytał czy 

zgłaszają jakieś pytania do obecnego na sali Podkomisarza KPP w Wieruszowie pana Kamila 

Ostrycharza. 

Radny Kacper Owczarski odniósł się do dwóch zeszłorocznych incydentów z udziałem 

funkcjonariuszy policji. Pierwszy dotyczył interwencji, podczas której postrzelony 

paralizatorem został policjant przez drugiego policjanta oraz okoliczności wypadku 

radiowozu w miejscowości Wyszanów. 

Podkomisarz Kamil Ostrycharz wyjaśnił, że Wydział Kontroli Komendy Wojewódzkiej  

w Łodzi po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego okoliczności postrzelenia 

policjanta paralizatorem stwierdził, iż był on użyty zgodnie z procedurami. Sytuacja  

z zatrzymaniem podejrzanego, przy którym znaleziono znaczną ilość środków odurzających 

przebiegała na tyle dynamicznie, że podczas obezwładniania podejrzany wyrywał się 

policjantom i wtedy jedna z elektrod „tasera” uderzyła w rękę policjanta. Pomimo tego 

incydentu akcja policji zakończyła się sukcesem a na miejscu zdarzenia zabezpieczono 

znaczną ilość marihuany. 



Przechodząc do zdarzenia drogowego z udziałem radiowozu policyjnego w terenie 

zbudowanym w miejscowości Wyszanów podkomisarz poinformował, że ta sprawa została 

skierowana do Sądu Rejonowego w Wieluniu celem wyjaśnienia. W toku postępowania 

wyjaśniającego nie ma jeszcze informacji czy funkcjonariusz został skazany. 

Radny Marek Gotfryd zapytał, czy w związku z pojawieniem się na drogach quadów  

i motorów, które generują duży hałas policja podejmuje czynności dyscyplinujące tych 

kierowców. Mieszkańcy zgłaszają skargi na częste przejazdy tych sprzętów w terenie 

zabudowanym co jest bardzo uciążliwe. 

W odpowiedzi Kamil Ostrycharz poinformował, że do KPP w Wieruszowie wpływają 

zgłoszenia od mieszkańców skarżących się na hałas wywoływany przez quady i motory oraz 

na niszczenie upraw polowych. Policja stara się na bieżąco patrolować tereny, na których 

dochodzi do tego typu zdarzeń, jednak ściganie sprawców wykroczeń przez brak 

odpowiedniego sprzętu jest mało skuteczne. 

Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który odniósł się do otrzymanego raportu  

z działalności KPP gdzie uwagę zwraca prawie 90 % wskaźnik wykrywania przestępczości 

narkotykowej na terenie Gminy Wieruszów.  

Podkomisarz wyjaśnił, że do wzrostu wskaźnika przyczyniają się częste kontrole 

drogowe oraz uzyskane informacje pozwalające zatrzymać sprawców posiadania narkotyków. 

Radny Czesław Wróblewski zapytał, jak pod względem przestępczości wygląda Gmina 

Wieruszów na terenie całego kraju. 

Kamil Ostrycharz wyjaśnił, że Gmina Wieruszów utrzymuje tzw średnią krajową  

w stosunku do reszty kraju. Lekka tendencja wzrastająca jest w przestępstwach dotyczących  

kradzieży z włamaniami. Do zwyżki tego wskaźnika przyczyniła się powstała droga 

ekspresowa S8, a konkretnie częste zdarzenia na MOP-ie w Chojnach, na którym często 

dochodzi do włamań do samochodów. 

Radny Niełacny zapytał o wskaźniki dotyczące przemocy w rodzinie; czy są wzrostowe 

czy malejące. 

W odpowiedzi podkomisarz wyjaśnił, że panująca przez dwa lata pandemia covid-19 

przyczyniła się do zamazania wskaźnika względem lat ubiegłych. Wynika to z faktu, iż każda 

osoba przebywająca na kwarantannie, mieszkająca pod konkretnym adresem decyzjom władz 

została poddawana kontroli przez funkcjonariuszy policji, którzy takie zdarzenie rejestrowali 

w systemie jako interwencja. Poziom interwencji domowych odnotował lekki wzrost z uwagi 

na przymus zamknięcia mieszkańców w kwarantannach, gdzie niejednokrotnie w grę 

wchodził także alkohol co przyczyniało się do powstawania konfliktów. Przy tej okazji 

podkomisarz wspomniał, że z końcem poprzedniego roku policja posiada nowe uprawnienie; 

jest to natychmiastowe orzeczenie nakazu opuszczenia miejsca zamieszkania przez osobę 

stosującą przemoc. Sprawca przemocy jest izolowany i oczekuje na przedstawienie zarzutów.  

Radny Jarosław Dębski skierował na ręce podkomisarza Kamila Ostrycharza 

podziękowania dla pań funkcjonariuszek pełniących rolę dzielnicowych. Interwencja 



dotyczyła incydentu z zaśmieceniem lasu. W związku z szybką reakcją sprawca został 

ustalony i ukarany mandatem karnym, ponadto został zobowiązany do uprzątnięcia swoich 

śmieci. 

Radny Czesław Wróblewski zapytał o politykę kadrową KPP w Wieruszowie; czy są 

wolne wakaty. 

Podkomisarz Ostrycharz wyjaśnił, że polityka kadrowa policji uległa znacznej 

poprawie. Jest to wynik wzrostu wynagrodzenia oraz promocji zawodu policjanta, która jest 

prowadzona przez ostatnie dwa lata. Coraz więcej kandydatów zgłasza się do pracy  

w policji co spowoduje większą ilość patroli na mieście.  

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący Rady podziękował podkomisarzowi     

Kamilowi Ostrycharzowi za przybycie na posiedzenie sesji i wyczerpujące odpowiedzi. 

 

4. Sprawozdanie roczne z działalności Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieruszowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni sprawozdanie roczne z działalności 

Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Wieruszowie za rok 2021 otrzymali pocztą 

mailową i zapytał czy zgłaszają jakieś pytania do obecnego na sali Starszego Kapitana PPSP 

pana Karola Brylaka. 

Radny Marek Gotfryd zapytał, czy straż posiada wykaz sprawnych hydrantów na terenie 

Gminy Wieruszów. 

Karol Brylak wyjaśnił, że sprawność hydrantów weryfikowana była podczas zdarzeń  

a od ubiegłego roku obowiązkiem strażaków jest sprawdzanie hydrantów pod względem 

technicznym. Trwają prace nad uruchomieniem specjalnej platformy internetowej, która 

docelowo będzie powiązana z właścicielami wodociągu. Głównym problemem pojawiającym 

się to brak lub za małe ciśnienie w hydrantach.   

Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który odniósł się do częstych wyjazdów straży do 

pożarów sadzy w przewodach kominowych w okresie grzewczym. Radny zapytał, czy  

w związku z sukcesywną wymianą kotłów grzewczych przez mieszkańców, takich 

interwencji jest mniej. 

W odpowiedzi Karol Brylak wyjaśnił, że od kilku lat tendencja zgłaszanych zdarzeń 

utrzymuje się na tym samym poziomie. Zgodnie z przepisami należy czyścić przewody 

kominowe cztery razy w roku, natomiast raz w roku musi dokonać przeglądu osoba do tego 

uprawniona w postaci kominiarza. 

Głos zabrał radny Władysław Kokot, który odniósł się do zawartej w sprawozdaniu 

statystyki tzw fałszywych alarmów. Poprosił Karola Brylaka o wyjaśnienie, czy osoby 

zgłaszające takie zdarzenia pociągane są do odpowiedzialności. 

Kapitan Brylak wyjaśnił, że wspomniane fałszywe alarmy dzielone są na dwie grupy; 

na alarmy w dobrej wierze i złej wierze. Największą grupę alarmów stanowią alarmy  



z instalacji automatycznych, które są zamontowane na różnych obiektach, wymagających 

obserwacji pożarowej, jak choćby lokale gastronomiczne, gdzie czujki pożarowe są bardzo 

wyczulone na dym. Co do alarmów w tzw dobrej wierze, są to zgłoszenia osób, które 

przypadkowo zauważą dym, który po przyjeździe służb okazuje się, że ktoś zgodnie  

z obowiązującymi przepisami spala pozostałości roślinne na polu. 

Radny Czesław Wróblewski podkreślił, że istnieje wśród mieszkańców duże  

zainteresowanie podłączeniem do sieci gazowej, tym samym zwrócił się z pytaniem, co jaki 

czas powinny być sprawdzane kanały kominowe w domach i czy jest to uzależnione od 

rodzaju kotła gazowego. 

Przedstawiciel PPSP odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że należy 

zwrócić uwagę na rodzaj kotła gazowego oraz na zalecenie producenta co do przeglądu.  

W odniesieniu do przeglądu przewodów kominowych wyjaśnił, że taki przegląd należy 

wykonać raz w roku przez osobę do tego uprawnioną. 

Radny Marek Gotfryd zapytał o stan techniczny wszystkich jednostek strażackich  

w Gminie Wieruszów oraz czy uczestniczą w działaniach pożarniczych. 

W odpowiedzi Karol Brylak wyjaśnił, że jest prowadzona ewidencja samochodów 

strażackich. W związku z wejściem nowych przepisów, które dopuszczają strażaków do 

brania udziału w działaniach pożarniczych, trzeba spełnić określone ustawą wymagania. 

Strażak musi mieścić się w przedziale wiekowym 18 – 65 lat, posiadać przeszkolenie 

podstawowe, szkolenie bhp oraz ubezpieczenie. Niestety część druhów z jednostek OSP nie 

posiada przeszkoleń oraz podstawowego umundurowania bojowego co w rezultacie 

dyskwalifikuje strażaków do wyjazdu do zdarzenia. 

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący Rady Starszemu Kapitanowi Karolowi 

Brylakowi za przybycie na posiedzenie sesji i udzielenie niezbędnych informacji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzenie sesji Rady Miejskiej dołączył 

radny Dawid Boryczko. Przewodniczący zwrócił uwagę radnemu aby na posiedzenia 

stawiał się punktualnie. 

Na stan 15 radnych, obecnych jest 13. 

 

5. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich  

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim  

posiedzeniu. Zabierając głos przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni – członkowie 

Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. (opinia stanowi załącznik 

do protokołu) 



Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie 

oceniła wprowadzone zmiany. Aktualizacja Wieloletniej Prognozy Finansowej jest wynikiem 

wprowadzonych zmian do budżetu dotyczących zaplanowanych przedsięwzięć. Planowany 

wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 3,49 % i nie przekroczy dopuszczalnych 

limitów wynikających z ustawy o finansach publicznych (12,71%). (opinia stanowi załącznik 

do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2031,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 



 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do projektu i wobec 

ich braku poprosił Marlenę Ciężką – Przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja uznała, iż podjęcie niniejszej uchwały wynika  

z konieczności skorygowania zapisów uchwały nr XXXIX/301/2021 Rady Miejskiej  

w Wieruszowie z dnia 29.09.2021 r w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów. Wprowadzona korekta dotyczy niewłaściwej numeracji 

jednostek redakcyjnych w zasadach powierzenia przetwarzania danych osobowych ujętych  

w załączniku do uchwały oraz błędnego przywoływania numerów w treści przepisów 

odwołujących się do wcześniejszych uregulowań. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad przesłanym projektem uchwały. Wobec braku pytań 

i uwag ze strony radnych, kolejny raz poprosił Przewodniczącą Komisji Gospodarczej  

i Budżetu o przedstawienie opinii Komisji. Radna Marlena Ciężka  poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Zaproponowany w uchwale wzrost wysokości diet 

radnych podyktowany jest wieloletnią stagnacją w tej sferze spowodowanej ograniczeniami 

ustawowymi. Komisja pozytywnie oceniła także nową propozycję pozbawienia diet radnych, 

którzy przez okres dłuższy niż 2 miesiące nie uczestniczyli w sesjach bądź komisjach. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Mirosław Jakubczak, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław 

Wróblewski  

PRZECIW (2) 

Marek Gotfryd, Piotr Niełacny  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Kokot  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

5) w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieruszowie, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Marcin Piluch odczytał opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 

omawianego projektu. Radni – członkowie Komisji po zapoznaniu się ze stanowiskiem 

kierownika MGOPS i opinią kancelarii prawnej, uznali skargę za bezzasadną. (uchwała 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieruszowie,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 



 

6) w sprawie udzielenia dotacji Powiatowi Wieruszowskiemu, 

 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że zaproponowane niniejszą uchwałą 

przekazanie dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu pozwoli na realizację zadania 

własnego gminy, dotyczącego zaspokojenia potrzeb wspólnoty w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego. Udzielenie przez gminę dofinansowania zadania realizowanego przez Powiat 

Wieruszowski, umożliwi mieszkańcom gminy korzystanie z sieci połączeń w ramach 

zorganizowanego transportu. Komisja nie wnosi uwag do przedłożonego dokumentu. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji Powiatowi Wieruszowskiemu, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7) w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów przebiegu nowej linii kolejowej  

nr 86 na odcinku Sieradz Północny - Kępno - Czernica Wrocławska - Wrocław Główny 

wskazanych przez Centralny Port Komunikacyjny sp. z o. o. przebiegających przez teren 

Gminy Wieruszów. 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał radnych 

czy zgłaszają pytania. 

Przewodnicząca Komisji Marlena Ciężka poinformowała radnych, że członkowie Komisji po 

zapoznaniu się z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami Pani Marty Siubijak – 

Zastępcy Burmistrza Wieruszowa wydali pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. Przedmiotowa uchwała jest wyrazem sprzeciwu wobec przedstawionych wariantów 

przebiegu linii kolejowych dużych prędkości. Uwzględniając względy ekonomiczne  

i społeczne, przyjęcie przedstawionych wariantów przebiegu linii kolejowych jest zdaniem 

Komisji niemożliwe. Komisja w pełni popiera stanowisko wyrażone w projekcie uchwały  

i wnioskuje do rady o wyrażenie sprzeciwu oraz wydanie negatywnej opinii do przedłożonych 

koncepcji budowy linii kolejowej. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 



Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów przebiegu nowej linii kolejowej nr 86 na odcinku 

Sieradz Północny - Kępno - Czernica Wrocławska - Wrocław Główny wskazanych przez 

Centralny Port Komunikacyjny sp. z o. o. przebiegających przez teren Gminy Wieruszów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Niełacny  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

 

7. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLVII  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 



Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

              Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który w imieniu OSP w Wyszanowie poprosił  

o wytyczenie  i zaewidencjonowanie drogi wewnętrznej dla pojazdów straży pożarnej, gdyż 

obecnie uczęszczana droga jest za wąska.  

Głos zabrał radny Marek Gotfryd, który odniósł się do obecnej sytuacji zbrojnej na 

wschodzie. Radny zapytał ilu uchodźców przebywa w punktach zbiorowego pobytu na terenie 

Gminy Wieruszów. 

Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza pani Marta Siubijak, która poinformowała, 

że Wojewoda Łódzki wydał polecenie powiatowi wieruszowskiemu na przygotowanie na 

terenie całego powiatu 200 miejsc w tym 250 w rezerwie. Na podstawie tego polecenia starosta 

wydał poszczególnym gminom polecenie przygotowania i utrzymywania w gotowości miejsc. 

Gmina Wieruszów została zobligowana do przygotowania 50 miejsc. Obecnie w punktach 

zbiorowego pobytu uchodźców przebywa 14 osób. 

Kolejne pytanie radnego Gotfryda dotyczyło firmy sprzątającej ulice. Mieszkańcy 

skarżą się, że śmieci z zamiatanych ulic wysypywane są pod ich płoty. Radny poprosił  

o zweryfikowanie zgłoszeń mieszkańców; jest w posiadaniu adresów i nazwisk. 

Marta Siubijak zapewniła, że zgłoszenie zostanie jak najszybciej zweryfikowane. 

Głos zabrał radny Władysław Kokot, który ponowił prośbę o remont dróg gminnych;  

w kierunku Teklinowa i za rzeką Prosną.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę radnemu, aby wszelkie remonty dróg zgłaszał 

bezpośrednio do Wydziału Inwestycji bądź do Burmistrza. 

Radny Kokot, zapytał o możliwość usytuowania wiaty przystankowej przy szkole  

w Mirkowie. 

Odpowiadając na pytanie radnego, Marta Siubijak wyjaśniła, że utrzymujące się ujemne 

temperatury wstrzymywały możliwość jakichkolwiek remontów. Zaznaczyła także, że  

w najbliższym czasie planowany jest objazd dróg gminnych, po którym zapadną decyzje  

o przeprowadzeniu prac na poszczególnych drogach. 



Głos zabrał będący na sali Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych pan 

Tomasz Jezierski, który wyjaśnił, że problematyczne staje się remontowanie drogi, po której 

cały czas uczęszcza ciężki sprzęt. Na wspomnianym przez radnego odcinku drogi powstaje 

osiedle domków jednorodzinnych w związku z tym podjęto decyzje o wstrzymaniu planów 

remontowych do czasu zakończenia prac związanych z budową domów. 

Odnosząc się do pytania radnego Kokota w kwestii wiaty przystankowej, Marta 

Siubijak zapewniła, że brakujące wiaty będą sukcesywnie pojawiały się w miejscach gdzie 

dzieci czekają na dowóz do szkoły. 

Głos zabrał radny Czesław Wróblewski, który podziękował za wymianę opraw 

oświetleniowych na ulicy Wieluńskiej w Wieruszowie oraz zapytał czy jest już znany termin 

zakończenia prac przy wymianie linii średniego napięcia. 

Naczelnik Jezierski odnosząc się do pytania radnego Czesława Wróblewskiego, 

poinformował, że nie jest jeszcze znany termin zakończenia prac. 

Radny Jarosław Dębski zwrócił się z prośbą do Marty Siubijak o przekazanie Powiatowi 

Wieruszowskiemu informacji, że prace naprawcze przeprowadzane przez firmę na odcinku 

drogi Jutrków – Teklinów przebiegają bardzo opieszale i mieszkańcy są już zniecierpliwieni. 

Marta Siubijak wyjaśniła, że Powiat Wieruszowski złożył wniosek o dofinansowanie  

w programie Polski Ład na remont drogi Jutrków – Teklinów. Nie ma jeszcze rozstrzygnięcia 

w kwestii rozdysponowania środków więc z punktu widzenia finansów publicznych 

przebudowa kompleksowa tej drogi jest niezasadna. 

Kolejne pytanie radnego Dębskiego dotyczyło terminu zakończenie prac na drodze 

wojewódzkiej nr 450, na odcinku Wyszanów – Lubczyna. 

W odpowiedzi Marta Siubijak poinformowała, że planowany termin zakończenia prac 

przypada na 30 września tego roku. 

 

10. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:17 

posiedzenie XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                     Adam Śpigiel 


